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1. Opening en mededelingen
e De volgorde van de agenda wordt aangepast.
Ll

2. Verslag vorig MT DGLZ breed

e Geen opmerkingen.

3. Geagendeerde beleidsonderwerpen
a. POK claim,

* Vorige week is in het MT DGLZ light een eerste versie van de POK claim

vanuit de LZ-kolom besproken. In totaal is er 800 miljoen aan middelen

beschikbaar waarvan 500 miljoen structureel. Er staan nog een aantal

claims op PM waar nog een bedrag aan gehangen dient te worden. Daarbij
is het van belang na te gaan of het kan voldoen aan de voorwaarden die

aan de claims verbonden zijn, waaronder of het mensen uit problemen
helpt, en of het structurele impact heeft. Een incidentele claim is mogelijk
indien het bijvoorbeeld gaat om de inrichting van een loket waarvoor een

eenmalige hogere investering nodig is. Voorstel is om ook claims die via

gemeenten zullen lopen mee te nemen. Afgesproken is om daarom een

tweeslag in de tabel op te nemen (actie CFA).
eZ gaat nogmaals na wat nodig is m.b.t. het CAK (actie Z). Daarnaast

wordt opgemerkt dat veel investeringen nodig lijken te zijn in de

(gespecialiseerde) cliéntondersteuning, waarbij wordt opgemerkt of het

systeem niet te ingewikkeld is waardoor deze investering nodig is.

Aandachtspunt is om oog te blijven houden voor eenvoud en

begrijpelijkheid van het systeem.
Deadline van aanlevering bij CFA is dinsdag 2 maart (actie allen).

b. Aansluiting programmadirectie covid-19
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De afgelopen periode zijn stappen gezet om beter inzichtelijk te maken Bureau Bestuurlijke-politieke

hoe de programmadirectie covid-19 is opgebouwd. Doel van dit advisering

agendapunt is reflectie: hoe verloopt de afstemming met de

programmadirectie, zijn er nog verbeterpunten, en hoe kunnen we dit de patum

komende periode gezamenlijk oppakken. 2 maart 2021

Eerder is afgesproken dat er een speeddate-sessie georganiseerd zou

worden tussen PDC-19 en de DGLZ-kolom. Hiervoor is al een aantal keer

een datum geprikt, maar de afspraak heeft nog niet plaatsgevonden. Inzet

is deze afspraak alsnog plaats te laten vinden, zodat duidelijk wordt wie in

de verschillende teams bij PDC-19 zitten en voor welke onderwerpen we

bij wie binnen PDC-19 terecht kunnen. Er staan namelijk geen namen in

het organogram opgenomen die op VWS-net staan. Gekeken wordt of

smoelenboeken vanuit directies gedeeld kunnen worden met PDC-19

(actie adviseur DGLZ).
Vanuit het MT DGLZ wordt aangegeven dat na enige opstartproblemen
directies vanuit de LZ-kolom PDC-19 op dit moment voldoende weten te

vinden. De samenwerking verloopt dan ook goed op dit moment. Er

worden tegenwoordig groepjes mensen aangewezen die samen aan het

vraagstuk werken. Wel vragen directies zich af of PDC-19 hen tijdig weten

te vinden. Is PDC-19 voldoende op de hoogte over welke onderwerpen
waar liggen binnen VWS? Wellicht is hier ook meer ‘zendingswerk’ vanuit

de directies nodig richting PDC-19.

Daarnaast wordt vanuit het MT aangegeven dat het soms zoeken is hoe

directies tijdig betrokken kunnen worden bij trajecten die vanuit PDC-19

getrokken worden, zodat er voldoende tijd is om goed mee te kijken en

input aan te leveren. WJZ geeft aan intensief samen te werken met PDC-

19. Het komt voor dat er gefragmenteerd vragen en input wordt

aangeleverd dat niet altijd met andere kolommen zijn afgestemd, maar

hier is ook begrip voor vanwege de grote druk. IG] geeft aan soms vanuit

meerdere kanten dezelfde vragen te ontvangen, maar lost dit op door dan

meerdere keren hetzelfde antwoord te geven. Als voorbeeld om elkaar

goed aan te haken wordt benoemd dat het goed zou zijn als standaard een

medewerker vanuit PDC-19 aanhaakt bij de stuurgroep corona m.b.t. de

financiéle regelingen.
Vanuit het MT wordt aangegeven dat niet altijd duidelijk is wie externe

stakeholders benaderen: PDC-19 of de betreffende directie. Hier kan nog

meer regie op komen aan de voorkant en kan meer gebruik worden

gemaakt van bestaande overlegstructuren met externe partijen.

Afgelopen periode heeft PDC-19 veel nieuwe mensen aangenomen.

Directies geven aan dat het fijn is dat intern geholpen kan worden de

werkdruk op te lossen, maar van belang is dat dit in goed overleg gaat

waarbij voldoende tijd wordt gegeven aan de betreffende directies hun

eigen lege plekken dan nog op te vullen.

c. Covid beleidskader fase 3

Vanuit CZ wordt samen met LZ gewerkt aan de voorbereiding t.b.v. de

aanpak in een eventuele derde golf. Vorig jaar is een kader over

beddenspreiding opgesteld. Mogelijk is dit niet voldoende, vandaar dat een

verdiepend kader met vijf maatregelen wordt uitgewerkt waarbij het doel

is de continuiteit van zorg te borgen. Daarom worden regionale, sectorale

plannen en een landelijke beslisstructuur opgesteld. Daarnaast heeft het

LPCS een opdracht gekregen om meer zicht te geven op de druk in de

zorg. De conceptversie is zojuist in het Handen aan de Kraanoverleg
besproken. Meeste discussie gaat over de landelijke regiestructuur.

Geprobeerd is aan te sluiten op de bestaande regiestructuur.
Vanuit het MT DGLZ wordt aangegeven dat de landelijke beslisstructuur

belangrijk is, en wordt gevraagd of het echt niet mogelijk is enige vorm

van doorzettingsmacht te regelen. WIZ heeft aangegeven dat het juridisch
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niet mogelijk is om beslissingsbevoegdheid bij een bewindspersoon of Bureau Bestuurlijke-politieke

bijvoorbeeld voorzitter van de ROAZ neer te leggen. Daarom is er een advisering

adviesstructuur voorgesteld, wzaarbij we zoveel mogelijk gebruik moeten

maken van de bestaande regionale structuur. Datum

e Eris niet één kantelpunt aan te wijze wanneer er sprake zou zijn van fase 2 maart2021

3. De fase is niet af te kondigen op basis van een bepaald getal. Het kan

namelijk zijn dat de verpleeghuizen eerder problemen hebben dan dat de

IC bedden vol zijn. Zo lang er nog binnen regio’s en bovenregionaal
oplossingen gevonden kunnen worden, dan is er nog geen sprake van fase

3. Pas zodra er niemand meer kan inspringen spreken we van fase 3. Dit

moment is voor iedere sector anders. Voor ziekenhuizen is het duidelijk
(1700 bedden), in VVT sector is dit niet direct helder. LPCS houdt samen

met de NZa het beeld in de gaten en zal t.z.t. met de IG] afstemmen of er

sprake is van fase 3 waarna de bewindspersoon deze fase kan benoemen.

Verzoek vanuit het MT DGLZ om strakker de verschillende sectoren te

benoemen en aan te geven dat het een optelsom betreft van de

verschillende sectoren, waarbij eventueel benoemd kan worden welke

sectoren het meest cruciaal hierin meetellen.

* De sectorale plannen zijn nog niet bijgevoegd. Gevraagd wordt wat het

abstractieniveau van deze plannen zijn en hoe zich dit verhoudt tot het

kader. De sectorplannen worden door het LNAZ verzameld waarna het

LNAZ de plannen bekijkt op basis van een vergelijkingskader. Dit gaat

vervolgens naar de ROAZ regio's. Op basis daarvan wordt een regionaal
plan opgesteld. Belangrijk is dat in de regionale plannen ook

bovenregionale componenten worden meegenomen. Zo geeft de IG] aan

dat de oplossing niet altijd bij de directe buurregio gevonden hoeft te

worden, maar kan ook verder gekeken worden. Doel is dat op basis van de

plannen landelijke aansturing niet nodig is, maar dat wel de grens wordt

opgenomen wanneer wel landelijk hulp nodig is. Vanuit het MT wordt

aangegeven dat de Wmo en jeugd nog geen onderdeel uitmaken van de

plannen. Mogelijk zou het personeel vanuit deze sectoren ook kunnen

helpen in geval van nood. Meva benadrukt het belang van de bijzonder
aandacht in de regionale en sectorale plannen die nodig is voor de krapte
van het zorgpersoneel.

e Aan het MT wordt bevestigd dat er op dit moment geen financiéle

regelingen worden opgetuigd. Indien nodig worden financiéle

vraagstukken t.z.t. geregeld.
 Vanuit WJZ wordt aangegeven dat de discussie over doorzettingsmacht

eigenlijk gaat over de levering van goede zorg door de professional.
Daarom is het logisch dit aan de beroepsgroep te laten. PZo wil graag nog

mee kijken vanuit de Wkkgz, en neemt hier contact over op met CZ (actie
PZo0). WJZ geeft aan dat op dit moment nog niet duidelijk uit het kader

blijkt of het over beleid gaat of over de uitvoering. WJZ geeft aan dat het

vooral over dat laatste zou moeten gaan.
* Vanuit PZo wordt aangegeven dat in een crisis behoefte is aan een

‘commandostructuur’. Dit blijkt nog niet uit voorliggend kader. CZ geeft
aan dat dat we moeten werken met de huidige structuur en nog gezocht
wordt naar een goede koppeling van de inhoud van de zorg. Als suggestie
wordt meegegeven meer met bullits in het document te werken en met

stroomschema’s.

Ld

d. Onderzoek EenVandaag inzake adviseurs en adviescommissies

* Vanuit Eenvandaag zijn vragen gesteld aan diverse ministeries over

aangestelde adviseurs en adviescommissies gedurende de kabinetsperiode
Rutte III. Concept-opbrengst is gedeeld met het MT om na te gaan of

directies op dezelfde manier de selectie heeft gemaakt.
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Aangegeven wordt dat in het overzicht personen zijn opgenomen die Bureau Bestuurlijke-politieke

rechtstreeks vanuit VWS zijn betaald, en die rechtstreeks door advisenng

afzonderlijke leden van het kabinet of vanuit het kabinet zijn aangesteld.
MT geeft een aantal wijzigingen door die adviseur DGLZ met dCO/OBP Datum

deelt (actie adviseur DGLZ).
2 manrk207y

4. Actualiteiten

Positief nieuws: uit het Coronadashboard blijkt dat er vandaag voor het

eerst sinds september 2020 niemand aan corona is overleden in

verpleeghuizen.

Volgende week wordt geen grote stand van zaken covid brief verstuurd,
maar een maatregelenbrief. Adviseur DGLZ gaat na welke onderwerpen
hier in komen en stemt af met DGLZ (actie adviseur DGLZ).
Meva stuurt de samenvatting van ZIK rond (actie Meva).
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